
Zápisnica z 1. Členskej schôdze Bullka, o.z. (ZRPŠ) pri Materskej 

škole Bullova v šk. r. 2023/2024 

Dátum | čas: 21.09.2023 o 16:00  O zvolanie schôdze požiadal/-a: predsedníčka OZ 

Zúčastnení 

Členovia:  Ing. Jana Šimeg Veterníková, PhD. (predseda) 

   Ing. Martina Dekanová, PhD. (hospodár)  

   Členovia – viď prezenčná listina  

Hosť:   PaedDr. Jana Kmeťová (riaditeľka MŠ) a triedne pani učiteľky 

 

Členskej chôdze sa zúčastnila nadpolovičná väčšina členov - 46  z celkového počtu 90. Členská 

schôdza bola tak podľa Stanov uznášania schopná. 

Program 

1) Otvorenie združenia rodičov a  členskej schôdze.  

2) Oboznámenie rodičov zo Školským poriadkom pani riaditeľkou. 

3) Informácie k pedagogike, praxi študentov, pokyny, akcie a iné. 

4) Predstavenie OZ a oboznámenie s činnosťou OZ. 

5) Voľba podpredsedu Predstavenstva OZ. 

6) Predloženie Finančnej správy za šk. rok 2022/2023. 

7) Predloženie Návrhu rozpočtu na šk. rok 2023/2024 a jeho schvaľovanie Členskou radou. 

8) Návrh na výšku Členského príspevku a jeho schvaľovanie Členskou radou. 

9) Diskusia, návrhy a podnety pre OZ a MŠ. 

  

1. Bod  -   Otvorenie združenia rodičov a  členskej schôdze. 

Rodičovské združenie otvorila pani riaditeľka MŠ - PaedDr. Jana Kmeťová, ktorá predstavila 

Predstavenstvo Bullka, o.z. a prítomné pani učiteľky. 

2. Bod  - Oboznámenie rodičov zo Školským poriadkom pani riaditeľkou. 

Pani riaditeľka MŠ prečítala dôležité časti zo Školského poriadku a informovala rodičov o pravidlách 

a organizácii dochádzky do MŠ. Boli zdôraznené zmeny v školskom poriadku vychádzajúce zo 

zmeny školského zákona. Nový školský poriadok so zmenami bude schvaľovaný Radov školy na 

začiatku októbra. Po schválení bude prístupný na nástenkách v MŠ. Dovtedy je k dispozícii 

k nahliadnutiu starí školský poriadok v priestoroch šatní. 

3. Bod  - Informácie k pedagogike, praxi študentov, pokyny, akcie a iné. 

V súčasnosti navštevuje MŠ 90 detí. Adaptácia novo-prijatých detí zatiaľ prebieha úspešne. 

Študentská prax začala v 3. týždni septembra a bude prebiehať v utorky a stredy.  
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Riaditeľka informovala o plánovaní korčuliarskeho a plaveckého kurzu. Plánujú sa Vianočné tvorivé 

dielne spolu s burzou začiatkom decembra 2023, čo nahradí každoročnú akciu Vyrezávanie tekvičiek. 

Plánuje sa Karneval s rodičmi a Deň rodiny ako po minulé roky. Prebieha dohoda o možnosti 

zorganizovať oslavu Dňa matiek s detským programom (besiedka). 

Tento rok v lete 2024 bude MŠ zatvorená v mesiaci Júl. 

 

4. Predstavenie OZ a oboznámenie s činnosťou OZ 

Občianske združenie Bullka,o.z. bolo novým členom- rodičom prestavené predseníčkou Janou Šimeg 

Veterníkovou. Predsedníčka informovala o fungovaní a činnosti OZ ako i o aktuálne riešených 

projektoch. Bolo prebrané financovanie projektu Zelená pre malých športovcov (dotácia MČ 

Dúbravka) a projekt výsadby kvetov (nadácia BVS). 

5. Voľba podpredsedu do Bullka, o.z. 

K 31.08.2023 skončilo funkčné obdobie podpredsedovi Martinovi Urbanovskému vzhľadom na to, že 

jeho dieťa začalo dochádzku do základnej školy. Za novú podpredsedníčku bola riadne zvolená Ing. 

Lucia Paulovičová, PhD. všetkými hlasmi zúčastnených členov na zasadaní, tj. 46 členov hlasovalo 

za zvolenie, 0 členov bolo proti, 0 členov sa zdržalo. Pani Paulovičová sa stala novou 

podpredsedníčkou od 21.9.2023. 

6. Predloženie Finančnej správy za šk. rok 2022/2023. 

Členom OZ bola predložená finančná správa o hospodárení za šk. r. 2022/2023. Za tento školský rok 

sa minulo 7 974,60 €; z toho bolo 954,52 € za čistiareň; 1 200 € za pomôcky; 2 634,10 € za akcie 

a podujatia; 1 936,55 € za materiálne vybavenie (knihy, odmeny, cestovné náklady); 1 054,746 € za 

Vianočné a Mikulášske balíčky; 24,90 € za web služby; 108 € za úrazové poistenie a 61,79 € za poplatky 

OZ. Príjmy do OZ boli tento rok vo výške 9 922,99 €, z toho bolo 5 872,00 € za členský poplatok, 1 900 

€ ako dotácia na projekty a 1 373,99 € bolo za 2% z dane. Rozdiel v hospodárení je tak + 1 948,39 €, čo 

tvorí vlastne dotáciu za projekty. Schválený rozpočet na 2022/2023 bol tak dodržaný. Rezerva na ďalší 

rok predstavuje sumu 8 651,72  €. 

Počas zasadnutia nebola vznesená žiadna námietka ani pripomienka. Rodičia vzali správu na 

vedomie. 

7. Predloženie Návrhu rozpočtu na šk. rok 2022/2023 a jeho schvaľovanie 

Členskou radou. 

Predsedníčka predstavila členom návrh na rozpočet na šk. rok. 2023/2024. V šk. roku 2023/2024 sa 

plánuje minúť 8  110 €; z toho  1 200 € na čistiareň; 1 200 € na nákup pomôcok; 2 500 € na plánované 

akcie a podujatia; 1 500  € na materiálne vybavenie; 1 500 € na Vianočné a Mikulášske darčeky; 150 € 

na poistenie a 60 € na poplatky OZ. V tomto roku sa tiež budú financovať projekty z bankového účtu 

OZ vo výške 400 € za projekt BVS a 3 396 € za vytvorené ihrisko, čo sa nestihlo uhradiť do 1.9.2023. 

Teda na projekty mimo rozpočtu plánuje OZ Bullka ešte vynaložiť  3 800 €, čo sa zaúčtuje v šk. roku 

2023/2024. Spolu tak predpokladáme náklady v hodnote 11 910. Na konci roka predpokladáme 

rezervu 3 900 € bez  príjmu 2% z daní. 

Návrh rozpočtu bol riadne schválený členskou radou všetkými prítomnými hlasmi, t.j. 46 hlasmi. 
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8. Návrh na výšku Členského príspevku a jeho schvaľovanie Členskou radou. 

Návrh na ročný členský príspevok do Bullka, o.z. (ZRPŠ poplatok do MŠ) bol 80 eur.  Hlasovania sa 

zúčastnilo 46 členov z celkového počtu 90. S výškou ročného príspevku súhlasilo  46 členov. 

Hlasovania sa zdržalo 0 členov.  

Členský (ZRPŠ) poplatok v šk. roku 2023/2024  bol riadne schválený vo výške 80 € so splatnosťou 

do 30.11.2023. Poplatok je potrebné previesť na účet Bullka, o.z. s IBAN: SK21 8330 0000 0021 0161 

4131  

9. Diskusia, návrhy a podnety pre OZ a MŠ. 

Členom OZ sa predstavil projekt výsadby kvetov  v areáli ihriska a stým plánovaná rodičovská 

brigáda. Brigáda by sa mala uskutočniť začiatkom októbra a čaká sa vysoká účasť rodičov s deťmi, 

keďže sa jedná aj o spoločenskú akciu. O termíne budú rodičia upovedomí v dostatočnom predstihu. 

Na brigádu bude potrebné zabezpečiť záhradné náradie, o občerstvenie,  nákup kvetov, pomôcok a 

iného sa postará predstavenstvo OZ spolu s pani riaditeľkou. 

 

 

V Bratislave, dňa 21.09.2023     Zapísala: Jana Šimeg Veterníková    

 


